

Influenza

Belarus (31 October 1997). An increased activity of acute respiratory diseases has been noted in all age groups in some cities but overall incidence was well below the epidemic threshold in October. Influenza B and parainfluenza have been diagnosed in immunofluorescence tests.

Belgium (26 October 1997).¹ Two cases of influenza B were confirmed near Brussels in October. These were diagnosed in the same general practice as the first case of influenza B previously reported. The proportion of acute respiratory infections among consultations with sentinel physicians decreased to below the epidemic threshold in the fourth week of October.

¹ See No. 42, 1997, p. 319.

Grippe

Bélarus (31 octobre 1997). Une activité accrue des maladies respiratoires a été notée dans tous les groupes d'âge de certaines villes, mais l'incidence globale était bien en dessous du seuil épidémique en octobre. La grippe B et le virus parainfluenza ont été diagnostiqués par des épreuves d'immunofluorescence.

Belgique (26 octobre 1997).¹ Deux cas de grippe B ont été confirmés en octobre près de Bruxelles. Ils ont été diagnostiqués dans le même cabinet de médecine générale que le premier cas de grippe B signalé précédemment. La proportion des infections respiratoires aiguës parmi les consultations des médecins sentinelles est descendue en dessous du seuil épidémique au cours de la quatrième semaine d'octobre.

¹ Voir N° 42, 1997, p. 319.